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Аннотация

Статья рассматривает проблему новой герменевтики бытия в современной онтоло-
гии. С точки зрения автора, имеются два существенных момента, конституирующих
подобную герменевтику. С одной стороны, это «лингвистический поворот» в филосо-
фии XX века, с другой – трансформация в понимании субъекта, особенно в хайдегге-
ровском и постмодернистском мышлении. Автор приходит к выводу, что онтологиче-
ский субъект в философии постмодернизма является вероятностным субъектом и его
бытие описывается только в терминах вероятности.
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Summary

V.G. Kosykhin. The Onto-Linguisticity and Probabilistic Subject in Modern Philosophy.
The article deals with the problem of new hermeneutics of being in modern ontology.

Two essential points are supposed to constitute such hermeneutics. On the one hand, it is “the
linguistic turn” in philosophy of 20th century; on the other hand, it is the transformation in
understanding of subject, especially in Heideggerian and postmodern thought. Conclusion is
made that ontological subject in the philosophy of postmodernism is a probabilistic one, and
its being is described in terms of possibility only.
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